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 证书编号：2025010907764541  
  

认证委托人名称及地址 
幸康电子股份有限公司 

彰化县福兴乡福兴工业区福工路 8-1号 
 

生产者名称及地址 
幸康电子股份有限公司 

彰化县福兴乡福兴工业区福工路 8-1号 
 

生产企业名称及地址 
东莞幸康电子有限公司 

广东省东莞市寮步镇元英路 66号 
 

产品名称和系列、型号、规格 
机内开关电源 

见附页  (适用于海拔 5000 米及以下地区)（辅助散热装置见附件） 
 

产品标准和技术要求 
GB 17625.1-2022;GB 4943.1-2022;GB/T 9254.1-2021 

 
上述产品符合《强制性产品认证实施规则 电子产品及安全附件》

（CNCA-C09-01:2023）的要求，特发此证。 

发证日期：2025年 03月 24日   有效期至：2030年 03月 23日 
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型号 PWB布线模式 
CFM300S120 C、E 
CFM300S120C, CFM300S240, 
CFM300S240C 

C 

CFM300S360, CFM300S360C, 
CFM300S480, CFM300S480C 

D 

CFM300M240-03 F 
  
  
PWB布线模式 C与 D差异为次级元器件与电路不同；PWB布线模式 E与 C差
异为 CN1、F1规格，不使用 F2；PWB布线模式 F与 C差异为散热片尺寸与接
地端子。PWB有黑色与绿色，其差异不影响安全与电磁兼容。详见样品照片。 
系列型号中各型号非安全与电磁兼容关键件规格不同，导致不同的输出规格，在
不同环境温度下与是否使用外部辅助风扇时，对应输出规格不同，详见下页型号
规格列表。 
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附件 1： 
产品需要外部辅助散热时，条件如下图。产品离终端上下左右各有最小 4mm，
辅助散热风扇最小风量为 10CFM, 风扇位于产品电感 L4侧，风向朝向产品，风
扇与产品之间的距离 5mm。辅助测试风扇不随电源一同销售。 
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The certificate information and validity could be checked by scanning the QR code below or logging in to 
the website of the issuing authority, or on the website of the CNCA (www.cnca.gov.cn). 

 

       

 CERTIFICATE NO.: 2025010907764541  
  

NAME AND ADDRESS OF THE APPLICANT 
Cincon Electronics Co., Ltd. 

No. 8-1, Fu Kung Rd., Fu Hsing Park, Fu Hsing Hsiang, Chang Hua Hsien, Taiwan 
 

NAME AND ADDRESS OF THE MANUFACTURER 
Cincon Electronics Co., Ltd. 

No. 8-1, Fu Kung Rd., Fu Hsing Park, Fu Hsing Hsiang, Chang Hua Hsien, Taiwan 
 

NAME AND LOCATION OF THE FACTORY 
DONGGUAN CINCON ELECTRONICS LIMITED 

No. 66 Yuanying Rd., Liaobu Town, Dongguan City, Guangdong 523412, P.R. China 
 

PRODUCT NAME,MODEL AND SPECIFICATION 

SWITCHING POWER SUPPLY 
See Appendix   (Altitude up to 5000 m)（Auxiliary cooling conditions, see appendix） 

 
STANDARDS AND TECHNICAL REQUIREMENTS FOR THE PRODUCTS 

GB 17625.1-2022;GB 4943.1-2022;GB/T 9254.1-2021 
This is to certify that the above mentioned product(s) complies with the requirements of 

implementation rules for compulsory certification(REFNO. CNCA-C09-01:2023). 
Valid from: Mar.24,2025         Valid until: Mar.23,2030 
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Model PWB Wiring Type 
CFM300S120 C, E 
CFM300S120C, CFM300S240, 
CFM300S240C 

C 

CFM300S360, CFM300S360C, 
CFM300S480, CFM300S480C 

D 

CFM300M240-03 F 
The differences between wiring types: 
- Type C vs. Type D: Secondary components and circuits are different. 
- Type E vs. Type C: CN1 and F1 specifications differ, and F2 is not used. 
- Type F vs. Type C: Differences in heatsink size and grounding terminals. 
 
PWB comes in black and green colors, but this does not affect safety or 
electromagnetic compatibility. Please refer to sample photos for more details. 
 
The specification differences of non-safety and non-EMC key components among 
different s lead to varied output specifications. The output specifications vary 
depending on ambient temperature and whether an external auxiliary fan is used. 
Please refer to the specification list on the next page. 
 
  
  
  
Attachment 1: 
When external auxiliary cooling is required, the conditions are as follows: 
- The product must have a minimum clearance of 4mm from the terminal in all 
directions (top, bottom, left, right). 
- The auxiliary cooling fan must have a minimum airflow of 10CFM. 
- The fan should be placed on the inductor L4 side of the product, with the airflow 
directed towards the product. 
- The distance between the fan and the product should be 5mm. 
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The auxiliary test fan is not supplied with the power supply. 
  

 
 


